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Proč setkání Orbána a Putina tak vyděsilo Evropu?
pokec24.cz/blog/proc-setkani-orbana-a-putina-tak-vydesilo-evropu

blogpolitika
Prostě o složitém (ПРОСТО  О  СЛОЖНОМ)

Je naprosto jasné, že hlavní událostí fóra v Číně bylo setkání
Putina a Si Ťin-pchinga. A to je přirozené, protože se jedná o
setkání lídrů dvou největších zemí světa a jeho výsledky jistě
ovlivní situaci v každém regionu naší planety.

Ale kromě tohoto setkání musíme vyzdvihnout ještě jedno. A ať se ti,
kteří se bojí Vietnamu, Mongolska a dalších zemí, neurážejí, ale právě
jednání mezi Orbánem a Putinem byla druhou nejdůležitější zprávou
světových médií, která dění na fóru pokrývala. 

NATO navíc k této záležitosti svolalo zvláštní zasedání. Velvyslanci
NATO v Budapešti uspořádali mimořádnou schůzku, na které vyjádřili
krajní znepokojení nad vztahy mezi Maďarskem a Ruskem, které podle
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nich představují hrozbu pro NATO. 

Pokud ale toto setkání někoho ohrožuje, rozhodně to není NATO.
Maďarsko zdaleka není nejdůležitějším prvkem této aliance, abychom
si s ním příliš dělali starosti. A je nepravděpodobné, že by Rusko mohlo
ovlivňovat NATO s pomocí Maďarska, a kromě toho žádné takové
plány Rusko ani nemá. Ale tato panika znovu ukazuje skutečný smysl
událostí, které se odehrávají v Evropě. Již nyní je nadmíru jasné, že
ekonomické aspekty byly obětovány vojenským. 

Hlavním úkolem těch, kteří tuto konfrontaci s Ruskem zahájili, je
vytvořit podmínky pro to, aby Rusko bylo v Evropě nenáviděno.
Navíc se nebavíme o zkorumpovaných politicích, kteří jsou nyní u
moci ve většině zemí EU, ale o obyvatelstvu těchto zemí. A k tomu
je zhoršení života, za které je obviňováno Rusko, tou nejlepší
cestou. 

Ale nezávislá politika Maďarska v této otázce je kostí v hrdle úředníků
EU. A samotné setkání vůdců těchto zemí je obecně jako knockout pro
zastánce ruské izolace. Zdá se ale, že malé Maďarsko plány Západu
příliš ovlivnit nemůže: úroveň nestačí k přílišným starostem. Ale ve
skutečnosti je význam toho, co se stalo v Pekingu, obrovský. 

V politice se události málokdy posuzují takříkajíc podle váhy. Důležitější
je zde skutečnost, že k této události VŮBEC došlo. Ostatně jde o jakési
vodítko pro ostatní. Když se například otevře pohodlný obchvat na
frekventované silnici, jezdí po něm zpočátku málo aut. Ale když si řidiči
uvědomili všechny vymoženosti této cesty, velmi rychle jejich počet
dosáhne takového počtu, že někdy mnohem méně cestují po staré
cestě. 

Přibližně totéž se může stát se vztahy zemí Evropské unie s Ruskem.
Zkušenosti z Maďarska ukazují, že pokud hlava státu myslí na svou
zemi a nejdůležitější je pro ni jeho lid a jeho blaho, pak může klidně



3/7

dělat nezávislou politiku. A pro moderní Evropu si nelze představit nic
lepšího než obnovení obchodních vztahů s Ruskem. 

Někdo řekne, že Orban je bílá vrána. Ale ve skutečnosti je to spíš
„bouřlivák“, který ukazuje správnou cestu. A v Evropě je stále více lidí,
kteří ho chtějí následovat. Slovensko už to chápe. A výsledky místních
voleb v Německu ukazují, že nejen malé evropské země jsou
připraveny jít touto cestou.

Ostatně na tomto setkání jde hlavně o to, že Orbán ukázal schopnost
budovat bilaterální vztahy s Ruskem, aniž by se díval na úředníky z
EU. „Proč to bylo možné?“ – to je otázka, kterou si nyní budou moci
položit lídři ostatních evropských států. Samozřejmě ne ti, kteří jsou
nyní u moci. Ty jsou zaměstnány jediným cílem – sloužit Spojeným
státům a jejich země je málo zajímají. 

Ale nebudou u moci dlouho. Ale ti, kteří je nahradí, díky Orbánovi už
mají takzvanou cestovní mapu pro budování bilaterálních vztahů s
Ruskem. A to je přesně to, co děsí dnešní nikým nevolené úředníky
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EU. Ostatně tato cesta je přímou hrozbou pro samotnou existenci EU.

Pokud každá země prosazuje nezávislou politiku, jaký smysl má tato
organizace? Ostatně původním cílem bylo sjednocení k řešení
ekonomických problémů a EU tomuto cíli v první fázi skutečně sloužila.
Pak se ale politika stala důležitější než ekonomika. To vedlo k úplné
degradaci tohoto sdružení. (Tohler proběhlo podle plánu a záměru USA
a Anglie, která nakonec kvůli tomu i vystoupila z EU, aby měla volnější
„pole působnosti“ PROTI Evropě v boji PROTI Rusku – pozn.překl.)

A neměli bychom si myslet, že spolupráce mezi Maďarskem a Ruskem
je výhodná pouze pro Maďarsko. Vůbec ne. Rusko má také své vlastní
dividendy. Ale opakuji, hlavní zde není ani výše zisku nebo obratu,
důležitější je samotný princip, kdy je ve vztazích mezi dvěma zeměmi
na prvním místě oboustranně výhodný obchod a nikoli politika, a to
vlastní, a ne vnucená někým jiným. 

Když k tomu připočteme vnitřní neshody mezi samotnými zeměmi EU,
je snadné pochopit, že evropská jednota praská ve všech švech. A
není pochyb o tom, že setkání Orbána a Putina je jen „první znamení“
a evropští lídři se velmi brzy postaví do „řady“ na schůzku s naším
prezidentem.

Autor vyjadřuje výhradně svůj názor. 
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To mě baví. Jsem úplně uzemněný, když poslouchám vytí a štěkání
liberálně zdemokratilých imbecilů, jak vzteky nadávají na “vůdce”
Evropské země Jejich vztek a nenávist dosahuje kolosálních rozměrů.
V Evropském parlamentu to vře z bezradnosti. Místně zvolení svazáci
členských států nevědí jak mají postupovat. Neznají historii, neznají
fakta… jsou jen opičky na provázku, které jen zvadají ruce při
hlasování. A lak najednou BÁÁÁÁC – musí ze sebe něco svého
vysoukat a nevědí co. Nedostali notičky. Vyjí, štěkají, zuří… protože z
bezradnosti nic jiného nelze dělat. Všichni tuší, že byla chyba se
postavit proti Rusku a současně se všichni bojí to vyslovit nahlas.
Nemůže být lepší zábava, než si uvědomit, že jsme měli pravdu – i
když nás neustále urážejí výrazy “Ruský šváb, dezoláti, dezinformátoři
atd… Opět se musím vrátit k výroku rudé svině Jiřiny Šiklové (tč. hnije
pod drnem) – “raději se budu mýlit s USA, než mít pravdu s Ruskem”.
Tahle památná věta představitelky liberálních degenerátů do mrtě
vykresluje jejich povahy. Nedalo se pochopit, proč dokázal Hitler
zfanatizovat celé Německo. Dnes se tu pochopit dá, když vidíme, jak
se Evropští politici plazí před Americkými zájmy.

Odpovědět  Pijack
Kapitalistický fanatismus je smrt pro národ! Zlatý socialismus, to byl
proti tomuto zlodějskému hnusu, ráj na zemi! Opravdu ráj.

Odpovědět  Pijack
Cesky, vetsinove slusny narod ma smulu v tom, ze se v nem historicky
vzdy vyskytlo dost prodejnych devek na to, aby se mohl povznest.

Odpovědět  Gales
Přesně tak moje slova jsem Slovan a budu stát na straně slovanů a né
na straně toho zdegenerovaného západního hnusu.

@ Pijack, Únor, Ladislav
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CZEXIT, NATOEXIT… dřív nebo později z těchto podvodných
zkorumpovaných západních struktur stejně odejdeme. Nemá cenu se
tomu vzpírat, nemůže to skončit jinak, než rozchodem se západními
lupiči, zloději a domácími kolaboranty. Kvičení presstitutek a politiků s
tím nemůže nic udělat, jen si trochu prodlouží smrtelný křeče.

Tak z tohoto setkání se bruselským eurobolševikům a našim
tragikomickým sráčům – od Fialy přes Ropušana po Pekarovou – určitě
hryzne pumpa. Naprosto skvěle se bavím ! Bravo, Putine a Orbáne !!

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Kdyz politika je dulezitejsi jak ekonomie, jde vse do hajzlu. Rozhodnuti
vlady urcuji nevoleni politicti komisari EK v Bruselu. V tom stadiu se
nachazime. Lide si to vsak uvedomuji a doufam, ze svrhnou vsude
vlady chazarskych poskoku, kteri na svou zemi kaslou a prosazuji cizi
zajmy, i kdyz tyto zemim skodi.

 Bida a nedostatek skrze odmitnuti vseho ruskeho se uz projevuji a
budou tento proces zrychlovat. Zeme budou chtit svou suverenitu
zpatky a prosazovat sve zajmy. I volic bude mit moznost tento vyvoj
podporit.

Lide si nedovedou ten tlak a buzerace skrze USA a EU organy
predstavit, kterym jsou vystaveni Orban a Vucic, protoze nechteji vyt s
EU vlky.

 Brzy je budou dalsi zvoleni vlastenci ve vladach EU zemi nasledovat.
Ten proces nelze zvratit, protoze se zeme diky dnesnim politickym
vladam, ktere uprednostnuji cizi zajmy kolonizatora a EU, propadaji do
chudoby.

 Rusko bez EU prezije, Evropa bez Ruska ne.

Orbáne,ještě více,více proti zfašizovanému bruselu.Nejenom Orbán,ale
i ostatní rozumní lidé ve střední evrpě musí obnovit a navázat obchodní
styky s Ruskem,je tu ideální doba,protože hujeři a fašist poskoci vyjí a



7/7

kvičí kvůli izraelskopalestinskému konfliktu podle rozkazu svých pánů a
neumí se dívat na celek a na vše zároveň,jak jsou tupí,tihle
poskoci.Rusko dnes ráno ohlásilo,že i Čína vyslala flotilu lodí směr
hamásgaza a sionasrael ,takže kvikot západních polobohů a falešných
bohů yankees bude pokračovat. Jestliže budeme pouze kvičet dle
rozkazu a nestarat se o vlastní suverenitu a zejména o energii-
potraviny-bydlení,tak budeme kvičet jinak , odhladu,hladem.Bude
kvičet hlady náš žaludek počínaje rokem 2025-26 zcela jistě.

Připomenu jedno staré proroctví : ,,Sebeobnova matky Země začne po
pádech ,ohnivých ptáků, na Egypt ( dnes asi v podobě válečných
dronů) a to za 8-9 let následovně”. Je to varování z mnoha podobných
varování.Sebeobnova Země však probíhá v cyklech
pravidelně,takjakotak. Jenomže člověk může vše velmi zhoršit,anebo
taky naopak,může pomáhat sobě i planetě svým rozvojem,myšlením a
chováním. Takže Orbán jedná dobře,stará se o svůj lid jako dobrý
hospodář. Střední evropané si musí zajistit svou suverenitu a zcela se
vykašlat na poskoky, pitomce z brusselu,je nejvyšší čas.

Na Slovensku, a myslím, že v Čechách a na Morave to nebolo a nie je
inak, nikdy nebola väčšina ľudí proti Rusku či spolupráci s ním. Hlupáci
a lenivci s mozgami vymývanými médiami sa dali zmanipulovať k voľbe
tých “odborníkov”, ktorí nás ničili skoro 4 roky a k voľbe tej sorošku..vy
z kozieho paláca, ktorá si myslí, že je prezidentka. Keby si médiá plnili
svoju úlohu objektívne a nestranne informovať a nie robiť politiku pre
svojich páničkov, tak by k tomu nikdy nedošlo a aj tých pár percent,
ktorí majú teraz zaslepené oči nenávisťou Rusku, by prezrelo,
minimálne kvôli tomu, že by im v médiách vysvetlili dopad ich
iracionálnej a debilnej nenávisti k Rusku na ich peňaženky.

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

 
 


